

Clarification regarding the approval of proxies

In alignment with Clauses 1 & 2 of Article 40 of the SCA's Corporate Governance Manual, we would like to inform the shareholders of the following:

1. Each shareholder who has the right to attend the general assembly may delegate someone from other than the Board members or the staff of the company, or securities brokerage company, or its employees, to attend on his behalf as per a written delegation stating explicitly that the agent has the right to attend the general assembly and vote on its resolutions. A delegated person representing a number of shareholders shall not be able to be delegated with shares representing more than (5%) of the Company issued capital. Persons lacking legal capacity and are incompetent must be represented by their legal representatives.

2. The shareholder signature on the power of attorney referred to in clause No. (1) shall be the signature approved by any of the following entities:

- A. Notary Public.
- B. Chamber of Commercial or Economic Department in the UAE.
- C. Bank or company licensed in the country, provided that the agent shall have an account with any of them.
- D. Financial Markets licensed in the country.
- E. Any other entity licensed to perform attestation works.

The Proxy form shall include the name & contact number(s) of the shareholder and the brokerage firm who approved the proxy. This form / power of attorney / delegation / Proxy is a guiding form whereby the client has the power to issue the Proxy in accordance with the limits and powers he deems appropriate, all of this is with the obligation that the signature of the shareholder mentioned in the proxy be the signature approved by / with one of the above-mentioned authorities.

توضيح متعلق بالموافقة على التوكيلات

تماشياً مع البندين 1 و 2 من المادة 40 من دليل حوكمة الشركات الصادر عن هيئة الأوراق المالية والسلع، نود إعلام المساهمين بما يلي:

1- يجوز لكل مساهم له حق حضور الجمعية العمومية أن ينيب عنه شخصاً من غير أعضاء مجلس الإدارة أو موظفي الشركة أو شركة الوساطة في الأوراق المالية أو موظفيها للحضور نيابة عنه بموجب تفويض كتابي ينص صراحة على ذلك. أن للوكيل حق حضور الجمعية العمومية والتصويت على قرارها. ولا يجوز أن يكون للشخص المفوض عن عدد من المساهمين أكثر من (5%) من رأس مال الشركة المصدر بعد حصوله على هذا التفويض. ويجب أن يمثل الأشخاص الذين يفتقرون إلى الأهلية القانونية وعديمي الأهلية ممثلون قانونيون عنهم.

2- يكون توقيع المساهم على التوكيل المشار إليه في البند رقم (1) هو التوقيع المعتمد من أي من الجهات التالية:

- أ. الكاتب العدل.
- ب. غرفة الدائرة التجارية أو الاقتصادية في الدولة.
- ج- بنك أو شركة مرخصة في الدولة، على أن يكون للوكيل حساب لدى أي منهما.
- د- الأسواق المالية المرخصة في الدولة.
- هـ- أي جهة أخرى مرخص لها بمزاولة أعمال التصديق

يجب أن يتضمن نموذج التوكيل اسم ورقم (أرقام) الاتصال الخاصة بالمساهم وشركة الوساطة التي وافقت على التوكيل. هذا النموذج / التوكيل / التفويض / هو نموذج استرشادي يحق بموجبه للعميل إصدار التوكيل وفق الحدود والصلاحيات التي يراها مناسبة، كل هذا مع الالتزام أن يكون توقيع المساهم المذكور في التوكيل هو التوقيع المعتمد من / لدى إحدى الجهات المذكورة أعلاه.